
 

 
 

KEUSOTE EI TARVITSE KOKOAIKAISTA HALLITUKSEN 
PUHEENJOHTAJAA 
  
Järvenpään ääniharava Petri Graeffe on ilmoittanut hakevansa 
aluehallituksen puheenjohtajan paikkaa (K-U 25.4.2025). Hän ei 
kuitenkaan halua toimia kokoaikaisena puheenjohtajana, vaan 
puolipäiväinen riittää. Kokopäiväinen hallituksen puheenjohtaja 
sekoittaa vain rooleja, kun on synnytetty kaksipäinen johto 
toimitusjohtajan kanssa. Graeffe toteaa myös, että 
luottamushenkilöjohdonkin on syytä säästää. Graeffen ajatuksiin on 
helppo yhtyä. Perustelut ovat terveitä ja raikasta kuultavaa. 
  
Keusotella on ammatillisesti täysin pätevä toimitusjohtaja ja hänellä 
ammattimaiset johtajat rinnallaan. Keusote on jo toiminut useamman 
vuoden, joten meidän on vaikea ymmärtää mihin vieläkin tarvittaisiin 
kokoaikaista aluehallituksen puheenjohtajaa. Keusoten 
alkuvaiheessa sillä saattoikin olla jotain merkitystä, mutta ei enää. 
  
Keusoten aluevaltuusto on toukokuussa päättämässä massiivisista 
säästötoimenpiteistä. Silloin otetaan jo riski siitä, kyetäänkö kaikki 
lakisääteiset tehtävät edes suorittamaan, kun hoitohenkilöstöäkin 
tullaan irtisanomaan. Tätä taustaa vasten kokoaikainen 
aluehallituksen puheenjohtajan tehtävä näyttäytyy jo irvokkaalta 
hillotolpalta. 
  
Jos Keusotessa ei saada aikaan selkeitä säästötoimenpiteitä 
pöhöttyneessä luottamushenkilöhimmelissä, niin kansalaisten 
silmissä uskottavuus koko hallintoon murenee täysin.. 
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